

### Minister Bains Quote for PM Biomanufacturing NR

“Our government is committed to delivering safe and effective treatments and vaccines against COVID-19. To do this, we must grow our biomanufacturing capacity here in Canada. The funding announced today will help increase this new facility’s production of potential vaccine doses to at least 2 million per month, and will help manufacture vaccines for clinical trials and priority populations.”

– The Honourable Navdeep Bains, Minister of Innovation, Science and Industry

« Notre gouvernement est déterminé à offrir des traitements et des vaccins sécuritaires et efficaces contre la COVID-19. Pour ce faire, nous devons accroître la capacité du secteur canadien de la biofabrication. Le financement annoncé aujourd’hui permettra à ces nouvelles installations d’augmenter la production d’un vaccin potentiel à au moins 2 millions de doses par mois. Il aidera aussi à la production de vaccins pour les essais cliniques et les populations prioritaires. »

– Le ministre de l’Innovation, des Sciences et de l’Industrie, l’honorable Navdeep Bains